



Bestyrelsesmøde den 10. juni

Deltagere	Formand – Morten C	Næstformand – Jan	Kasserer - Kurt	Håndbold - Line
Senior - Hanne	Fodbold – Martin + Jon + Lucas	Badminton - Ole	Volley – Morten P	Gymnastik - Helle
Referent – Mette				

Den faste del af dagsordenen:

1. *Valg af referent*
2. *Godkendelse af dagsorden*
3. *Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde*
4. *Punkter fra formanden*
5. *Nyt fra kasserer*
6. *Nyt fra udvalgene*
Dato for næste bestyrelsesmøde
Eventuelt
Punkter til næste møde

1. Valg af referent

Mette Gerber, som det plejer

2. Godkendelse af dagsorden

Intet at bemærke

3. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde

Der er intet at tilføje fra sidste referat.

4. Punkter fra formanden

a. Møde om hjemmeside

Vores hjemmeside er forældet og det system som den er lavet i, er der ikke opdateringer til mere, så derfor skal der nok købes et nyt styresystem. Det hedder Wordpress. Så Morten og Thomas Gerber skal have et møde med Uptime, (dem vi har hjemmesiden hos)

b. Ønsker til ny hjemmeside?

Ønsker: Den skal kunne samarbejde med conventus
Ingen stor grøn bjælke i toppen.
Måske link til vores facebook grupper.

Har I flere ønsker til hvad hjemmesiden skal kunne/ikke kunne mere, så skriv gerne til Morten eller Thomas Gerber.



Bestyrelsesmøde den 10. juni

c. Medlemstal – opfølgning!

Mporten har et ønske: Kan vi få en opgørelse 4 gange om året? Så fremadrettet så sender Kurt den ud sammen med regnskaberne.

d. Idrætshaller til tiden. Frist 25. november [Idrætshaller skal have nyt liv | DIF](#)

Oplagt hvis nogen i halbestyrelsen vil gribe denne bold.

e. Børneboom i idrætsforeninger trods faldende børnetal. [Børneboom i idrætsforeninger trods faldende børnetal | DIF](#)

Spændende læsning. Stor fokus på LEG og Udvikling

f. Svindel – procedure. [Pas på: Svindlere har idrætsforeninger i kikkerten | DIF, DGI | Forebyg økonomisk svindel i foreningen](#)

Hvis nogen ringer, så henvis til Morten

g. Henvendelse fra SDU angående hjælp **fredag d. 12.-lørdag d. 13. september**

Overvej det gerne, og meld tilbage på mail til Morten hvis du i din gren har nogen der gerne vil hjælpe på SDU i den weekend.

h. FMK pulje til aktiviteter for børn og unge mv. (Udviklingspuljen) [Puljer og tilskud til foreninger og arrangører](#)

5. Nyt fra kassereren Status på regnskab er blevet sendt rundt. Der var ikke de store tilføjelser.

Hvordan gør vi med de medlemmer der betaler pr. gang. Det nemmeste er jo nok at gøre det "manuelt" så når Kurt skal indberette, så skal vi "manuelt" flytte dem på et "fiktivt" hold som betaler pr. gang. Det drejer sig nok om ca. 5 medlemmer, så det er nok ikke besværet værd. Så vi blev enige om IKKE at gøre mere ved det på nuværende tidspunkt.

Der er 3 sponsorer som ikke har betalt. Kurt tager fat i de 3 der mangler. Ulla Poulsen plejer at få den tilsendt i post. K.E Automobiles blev sidste år rykket med et besøg af Mette.

6. Nyt fra udvalgene?

Håndbold: Mette stopper som dametræner, da hun ikke har tiden til det. Freja er ved at undersøge om Martin vil fortsætte som træner eller assistent træner. Freja arbejder på at finde en anden træner. Vi var til ØH stævne, det var vådt. Vi havde et hold med både håndboldspillere og fodboldspillere og et par enkelte udefra. Det var to gode dage.

Gymnastik: Er gået på sommerferie. Lige nu spinning indtil juli. Vi afventer svar fra Brian vedr. om han vil fortsætte som træner for muskeltræning. Emma vil gerne i gang med yoga igen, men det er ikke helt planlagt færdigt endnu.



Bestyrelsesmøde den 10. juni

Volley: Indendørs sæsonen er helt slut. Udendørs er ikke rigtig kommet i gang endnu. De er 4-6 børn der træner ude. Vejret har ikke været helt med os endnu.

Fodbold: Vi er max. 5 til træning pr. gang, det er demotiverende så nu lukker vi ned for en periode. Vi har prøvet med plakater, som vi har hængt op flere forskellige steder, men der kommer ingen tilgang, der er lige nu afgang af spillere, de flytter primært til Faaborg.

Vi vil derfor ikke stille hold i efteråret. Så nu holder vi en pause. Udvalget laver skriv til deres egen facebook, dette opslag lægger Helle op på Bøgebjerg IF og når det sendes til Thomas. Så lægger han det på hjemmesiden og han retter hjemmesiden til. Vi fik en god snak om hvornår og hvordan det er gået "galt". Og vi fik en god snak om det. Stor respekt til de 3 personer, som tog teten da Michael Silke kastede håndklædet i ringen.

Når I er klar til at mødes med Korinth til sommer, så får bestyrelsen bare en melding også tager vi den derfra. Der vil i den periode, hvor I holder pause, ikke blive sendt referater til fodbold afd.

Badminton: Sommer fjer er i fuld gang, der er 2-3 baner i gang hver gang. Vi håber, at 4 af sommerspillerne bliver i klubben til september. Der er sommer fjer igen i august inden indendørs sæsonen starter til september.

Senioridræt: Naturtræningen er også gået på sommerferie.

Der er kommet regning på reparation af fitness redskaber. I første omgang betaler Bøgebjerg regningen for reparationerne. Skolen har fået en regning for årligt eftersyn, det er vist første gang denne regning er kommet.

Der går en masse nye mennesker rundt i byen, som jeg ikke kender. Hanne vil gerne afprøve "Byvandring for tilflyttere." Som er en gåtur med "lokal" guide i små grupper på samme rute. Og så sluttes der af med kaffe i hallen. Vi snakkede om en eller to datoer i september. Hanne laver opslag til Bøgebladet, og hvis hun sender det til Thomas. Så laver han et "billede" som kan deles på facebook. Han skal også nok dele det i alle grupper hvor det kunne give mening. Og måske nogle flyers til at lægge hos købmanden.

Padel/Pickleball: Vi spiller udenfor nu. Der er ok med bookninger. Vi havde nogle spillere i Rolfsted og spille på deres nye picklebaner. Det var nogle gode baner. Vores Fang net til banen kommer op inden sommerferien.

7. Haltider 25/26 (v. Helle)

Alle får deres ønsker opfyldt, så næste sæson kommer til at ligne denne sæson.

Alle udvalg har svaret Helle.

Alle bedes sende opstarts dato og juleferie datoer til Helle hvis I kender datoen.

Hvis Kurt skal lave jeres hold klar i conventus så du sende opstart og slut dato samt kontingent pris til Kurt på mail.



Bestyrelsesmøde den 10. juni

8. Rengøring Olympen (v. Morten C)

Navne på deltagere samt tøjstørrelse skal sendes til Morten. Bliver barvagt kl. 10.00-16.00 eller 16.00-01.00 (halv vagt) Skriv også til Morten om du ønsker tidlig eller sent vagt i baren.

9. Dato for næste bestyrelses møde :

Onsdag d. 13/8 kl. 18.30

10. Eventuelt –

Forslag fra Thomas om at opsigte abonnement på de 2 infoskærme. Det koster ca. 1.500 kr. pr skærm, denne udgift deles med Lokalrådet. Vi vedtog at vi dropper abonnementet. Stig kan så selv lave opslag til sin skærm og bruge et USB stik.

11. Punkter til næste møde